
P r o t o k ó ł    N r  XI / 07 
z obrad XI sesji Rady Miasta Hajnówka, 
która odbyła się 25 października 2007 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Hajnówka 

przy ul. Aleksego Zina 1 

w godz. 15.00-19.30 

 

Stan osobowy Rady-21 
Obecnych - 21 

 
Radni obecni na sesji : 

1. EUGENIUSZ  BOŁTROMIUK 
2. ALICJA CHANIŁO 
3. GRAśYNA  DYMIŃSKA 
4. JOLANTA EWA KULPA - KRZYCKA 
5. LEONARD  KULWANOWSKI 
6. PIOTR  MARKIEWICZ 
7. WIERA MASAJŁO 
8. BOGUSŁAW SZCZEPAN ŁABĘDZKI 
9. JAKUB  OSTAPCZUK 
10. WALENTYNA OSTASZEWSKA 
11. ANDRZEJ POPOW 
12. WIKTOR  SACHARCZUK 
13. EUGENIUSZ  SACZKO 
14. GRZEGORZ  SUREL 
15. ZDZISŁAW WIATROWSKI 
16. MICHAŁ SZPAKOWICZ 
17. GRZEGORZ  TOMASZUK 
18. WIKTOR DZIK 
19. RYSZARD STANISŁAW SOKOŁOWSKI 
20. MIKOŁAJ SZAREJKO 
21. WIESŁAW RAKOWICZ 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 
 Ponadto w sesji udział wzięli Pan Anatol Ochryciuk – Burmistrz Miasta Hajnówka, Skarbnik 
Gminy Halina Nowik, Sekretarz Gminy Jarosław Grygoruk , Bazyl Stepaniuk – Zastępca 
Burmistrza Miasta , Mikołaj Janowski – członek Zarządu Sejmiku Województwa Podlaskiego ,  
przedstawiciele komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych , przewodniczący Rad Osiedla 
oraz przedstawiciele lokalnej prasy i mediów , związków zawodowych i mieszkańców. Lista 
obecności załącznik nr 2 .                                                                                                                          
Do punktu 1 porządku obrad  
Obrady otworzył oraz im przewodniczył Pan Leonard Kulwanowski – Przewodniczący Rady 
Miasta Hajnówka , który po powitaniu obecnych stwierdził , iŜ w sesji uczestniczy 21 radnych co 
stanowi quorum by obrady były prawomocne . 
Do punktu 2 porządku obrad 
Porządek obrad radni otrzymali w statutowym terminie . Przewodniczący Rady  wnioskował o 
wprowadzenie do porządku obrad punktu 11 j  - podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia 



Skarbnika Gminy Miejskiej Hajnówka o obowiązku złoŜenia oświadczenia lustracyjnego . Za 
wnioskiem glosowało 19 radnych , głosów przeciw i wstrzymujących nie było .W głosowaniu 
udział wzięło 19 radnych                                                                                                                                       
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie  projekt porządku  obrad wraz z przyjętą zmianą . 
Za przyjęciem porządku  głosowało 20 radnych , głosów  przeciw i wstrzymujących nie było , w 
głosowaniu udział wzięło 20  radnych . 
 1. Otwarcie sesji 
 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miasta Hajnówka 
 4. Interpelacje . 
 5. Informacja o działalności Burmistrza Miasta Hajnówka  w okresie  15.09.2007 r . - 

12.10.2007 r. 
 6. Informacja o działalności Przewodniczącego Rady Miasta . 
 7. Informacja Burmistrza Miasta Hajnówka i Przewodniczącego Rady Miasta o 

oświadczeniach majątkowych. 
 8. Informacja Narodowego Funduszu Zdrowia w Białymstoku w sprawie realizacji świadczeń 

opieki zdrowotnej w zakresie medycyny szkolnej. 
 9. Informacja Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonych  kontrolach . 
 10. Powołanie Komisji Skrutacyjnej 
 11. Podjęcie uchwał w sprawach : 
  A/ Stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Białymstoku do orzekania w 

sprawach cywilnych, 
  B/ Stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim do 

orzekania w sprawach rodzinnych , 
  C/ Stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim do 

orzekania w sprawach pracy i ubezpieczeń społecznych , 
  D/ Zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej 

Hajnówka , 
  E/ Zmian w budŜecie miasta na 2007 r., 
  F/ Zaciągnięcia poŜyczki , 
  G/ Ustalenia najniŜszego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Miejskiej Hajnówka , 
  H/ Uzgodnienia wartości jednego punktu do określenia miesięcznych stawek 

wynagrodzenia zasadniczego w jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej 
Hajnówka , 

  I/ Uchwalenia Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Miejskiej Hajnówka na 
lata 2008-2011 

  J powiadomienia Skarbnika Gminy Miejskiej Hajnówka o obowiązku złoŜenia 
oświadczenia lustracyjnego 

 12. Wolne wnioski, zapytania . 
 13. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski , zapytania . 
 14. Zamknięcie obrad. 
 Do punktu 3 porządku obrad 

Protokół  z X sesji Rady Miasta Hajnówka radni przyjęli przy 20 głosach za , głosów przeciw i 
wstrzymujących nie było . W głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 

 Do punktu 4 porządku obrad 
Interpelacji nie zgłoszono. 

 Do punktu 5 porządku obrad 
Informacja o działalności Burmistrza Miasta Hajnówka  w okresie  15.09.2007 r . - 12.10.2007 r.- 
załącznik nr 3. 
Informację radni przyjęli przy 20 głosach za , głosów przeciw nie było , 1 radny wstrzymał sie od 
głosu . W głosowaniu udział wzięło 21 radnych . 



 
 Do punktu 6 porządku obrad 

Przewodniczący Leonard Kulwanowski: - w okresie międzysesyjnym moim głównym zadaniem 
organizacyjnym było utworzenie Uniwersytetu III wieku. Wspólnie z burmistrzem i prezesem 
Blacharzem zapoznaliśmy się z funkcjonowaniem kotłowni Rindipolu pod kątem zaopatrzenia 
mieszkańców w ciepło na okres zimy. 
W dalszej części glos zabrał Pan Mikołaj Janowski, członek Zarządu Województwa - 
potwierdzam wcześniejsze informacje o przebudowie drogi Zwodzieckie – Hajnówka, ul. 
Warszawskiej do granic miasta i odcinek Jelonka – Dubicze. Będą równieŜ kursowały trzy pary 
pociągów Hajnówka – Siedlce skomunikowane z Warszawą. W związku z uchwała Rady o 
zakazie handlu poza miejscami wyznaczonymi babcie i dziadkowie są przeganiania z placu przed 
targowiskiem. Proponuje wyznaczyć takie miejsce na placu targowym lub poza nim, gdzie 
mogliby spokojnie sprzedawać swoje produkty. 

 Do punktu 7 porządku obrad 
Burmistrz Anatol Ochryciuk - zgodnie z obowiązującymi przepisami pracownicy UM i innych 
podległych placówek złoŜyli w terminie oświadczenia majątkowe do US w Hajnówce. 
Przewodniczący Rady Miasta  - zgodnie z przepisami ustawy radni złoŜyli w terminie 
oświadczenia majątkowe. 
Informacja Burmistrza Miasta załącznik nr 4. 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta załącznik nr 5. 

 Do punktu 8 porządku obrad 
Informacja Narodowego Funduszu Zdrowia w Białymstoku w sprawie realizacji świadczeń opieki 
zdrowotnej w zakresie medycyny szkolnej załącznik nr 6. 
Głos zabrał pan Grzegorz Tomaszuk, dyr. SPZOZ: - według przepisów na jedną pielęgniarkę 
powinno przypadać nie więcej niŜ 1 100 uczniów. Przy obecnym stanie dopłacamy do etatów 
pielęgniarek: w ZS nr 1 – 700 zł, a w ZS nr 3 i SP w Nowokorninie 500 zł. JeŜeli dyrektorzy 
szkół i burmistrz zgodzą się na pokrycie tych dopłat, to obecny stan rzeczy zostanie utrzymany. 

 Do punktu 9 porzadku obrad 
Informacja Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonych  kontrolach   załącznik nr 7. Radni 
jednogłośnie przyjęli informację / 21 głosów za , głosów przeciw – 0 , wstrzymujących – 0 , w 
glosowaniu udział wzięło 21 radnych / 

 Do punktu 10 porządku obrad 
Radni jednogłośnie powołali  Komisję Skrutacyjną w składzie: Wiera Masajło, Eugeniusz 
Bołtromiuk i Eugeniusz Saczko   do przeprowadzenia tajnych wyborów na ławników  

 Do punktu 11 porzadku obrad 
 A/ Radni po przeprowadzeniu głosowania tajnego podjęli uchwałę w sprawie   stwierdzenia 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Białymstoku do orzekania w sprawach 
cywilnych, 
Protokół Komisji Skrutacyjnej załącznik nr 8 . 
Uchwała Nr XI/  52  / 07 w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 
Białymstoku do orzekania w sprawach cywilnych załącznik nr 9. 

 B/ Radni po przeprowadzeniu glosowania tajnego podjęli uchwałę w sprawie stwierdzenia 
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim do orzekania w sprawach 
rodzinnych , 
Protokół Komisji Skrutacyjnej załącznik nr 10. 
Uchwała Nr XI/  53  / 07 w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 
Bielsku Podlaskim do orzekania w sprawach rodzinnych  załącznik nr 11. 

 C/ Radni po przeprowadzeniu glosowania tajnego podjęli uchwałę w stwierdzenia wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim do orzekania w sprawach pracy i 
ubezpieczeń społecznych , 
Protokół Komisji Skrutacyjnej załącznik nr 12. 
Uchwała Nr XI/  54  / 07 w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 



Bielsku Podlaskim do orzekania w sprawach pracy i ubezpieczeń społecznych załącznik nr  
13 . 

 D/ Przed przystąpienie do omawiania projekty uchwały w sprawie  zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Hajnówka Burmistrz Miasta 
zgłosił autopoprawkę do przedstawionego projektu polegającą na zwiększeniu bonifikat -  
 zostały one podwyŜszone do  40 % i 50%, a wysokość pierwszej raty obniŜona do 30%. 
Komisje Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały . 
Burmistrz Miasta  -  rozumiem tych, którzy chcę wykupić mieszkania na finansowo 
najkorzystniejszych warunkach. Organy samorządowe muszą brać pod uwagę głosy 
wszystkich mieszkańców, poniewaŜ chodzi o majątek komunalny. Dzisiejszy projekt 
uchwały jest kompromisem , próbuje godzić interesy potencjalnych nabywców z potrzebami 
miasta i zobowiązaniami w stosunku do najuboŜszych. W duŜych miastach, bogatych, o 
znacznych moŜliwościach inwestycyjnych bonifikaty są duŜe, w miastach wielkości 
Hajnówki bonifikaty są na podobnym poziomie, np. w Bielsku Podlaskim wynoszą 50%. 
Radna GraŜyna Dymińska: - czy ci, którzy mają grunty w uŜytkowaniu wieczystym, mogą 
wykupić grunt z proponowana bonifikatą? 
Burmistrz Miasta: - te sprawy regulują odrębne przepisy. 
Radna Alicja  Chaniło: - proszę zwrócić uwagę , iŜ ci ludzie mieszkają tam po 30 lat, mają 
niskie emerytury. 
Radny Wiesław Rakowicz: - na komisji stwierdzono – nie będzie rozdawnictwa. W Bielsku 
Podlaskim te bonifikaty obowiązują od trzech lat. Przykłady: Kielce 80%, Kraków 88% - 
92%, Gdańsk 90%, Radom 95%, Toruń 94%. Tamci radni nie nazywali tego 
rozdawnictwem. Problem lokalów w mieście nie rozwiąŜe się w ten sposób, bo lokatorzy nie 
umrą jednego dnia.  NaleŜy szybko sprzedać te mieszkania i zacząć budować nowe .  Na 
komisji proponowałem bonifikaty 70% – 80%. Po dyskusjach i konsultacjach zgłaszam 
wniosek o stawki bonifikaty odpowiednio 60% i 70%. Przy zastosowaniu takich stawek i po 
sprzedaniu 100 mieszkań wpływy do budŜetu wyniosą ok. 2 mln zł, za które moŜemy 
budować nowe mieszkania komunalne. Przy zaproponowanych przez burmistrza ulgach 
sprzedaŜ mieszkań pozostanie na dotychczasowym poziomie lub wzrośnie minimalnie. 
Burmistrz Miasta - wcześniej powiedziałem, Ŝe nie jest to sprawa łatwa i Ŝe naleŜy szukać 
kompromisu. Ci państwo nie mają przymusu wykupu, mogą tam spokojnie mieszkać. DuŜe 
miasta stać na budownictwo komunalne, budŜety małych miasta nie są na to zbyt zasobne. 
Gdybyśmy sprzedali mieszkania przy zastosowaniu wysokich bonifikat, to w szybkim czasie 
stracilibyśmy moŜliwość zaspokajania potrzeb ludzi najbiedniejszych – z pieniędzy 
uzyskanych ze sprzedaŜy moglibyśmy wybudować 10 – 15 mieszkań. Rokrocznie o 
przydział mieszkań ubiega się 100 – 120 rodzin, a przydziela się 8 – 10 mieszkań. Mamy 
równieŜ obowiązek zapewnić mieszkania eksmitowanym. Chciałbym spełnić oczekiwania 
lokatorów mieszkań komunalnych, ale poczucie odpowiedzialności nie pozwala mi na 
zmianę wniosku. 
Radny Zdzisław Wiatrowski - moŜe odłóŜmy tę sprawę na następną sesję, Ŝeby jeszcze 
dyskutować nad satysfakcjonującym wszystkich kompromisem. Zawracam uwagę, Ŝe jeŜeli 
lokatorzy wykupią mieszkania to przejmą cięŜar ich utrzymania i Zakład Gospodarki 
Mieszkaniowej  nie będzie ponosił kosztów z tego tytułu, a wiec i dotacja dla niego z 
budŜetu będzie mniejsza. 
Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 minutową przerwę   
Po przerwie . 
Radny Wiesław Rakowicz: - wycofuje swój wniosek i proszę radnych o odrzucenie 
proponowanej uchwały, spotkanie w grupie roboczej i wypracowanie takiego kompromisu, 
który zadowoli wszystkich. 
W dalszej części obrad glos zabrali obecni , zainteresowani wykupem mieszkań  lokatorzy : 
− potrzeby mieszkańców nie rozwiąŜe się przez tak wysokie ceny mieszkań ,  brak tu 

nowoczesnego myślenia  ,   



− usłyszałam o dotacjach dla ZGM., mieszkam w dawnym bloku tartacznym od 18 lat i 
dopiero po raz pierwszy coś zaczyna się robić , w bloku jest zimno , przemarzają ściany  
Gdzie są pieniądze, które płacimy jako czynsz, na co one idą? 

−  bloki przy ul. Batorego były budowane z kolejowego funduszu socjalnego, płaciliśmy 
na nie z naszych wynagrodzeń  a miasto otrzymało je za darmo,  

−  mieszkańcy bloków przy ul. Parkowej opłacili 10% wartości kosztorysu budowy 
mieszkania. 

− swoja pracą w duŜej mierze te mieszkania spłaciliśmy gdyŜ część naszych wynagrodzeń 
przekazywano na fundusz mieszkaniowy, w tej chwili znów musimy płacić haracz za 
nasze mieszkania . 

Burmistrz Miasta - w róŜnych zakładach był odmienne zasady budowy mieszkań 
zakładowych. KaŜda gmina miała obowiązek przejąć mienie od zakładów państwowych, a w 
zamian zadbać o potrzeby lokalowe wszystkich mieszkańców. W związku ze zgłaszanymi 
obawami informuję, sprzedaŜ mieszkań jest dopuszczona tylko i wyłącznie lokatorom. 
Mieszkanie jest przypisane lokatorowi i nie ma przymusu wykupu mieszkań. JeŜeli chodzi o 
dotowanie z ZGM – przekazujemy rocznie 50 – 100 tys. zł na obiekty uŜyteczności 
publicznej, którymi ZGM administruje. 
Radni przy 13 głosach za , 7 glosach przeciw i 1 wstrzymującym przyjęli zaproponowany 
projekt uchwały . 
Uchwała Nr XI/  55   /07 w sprawie  zasad gospodarowania nieruchomościami 
stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Hajnówka załącznik nr 14. 

 E/ Po pozytywnych opiniach komisji rady  projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
miasta na 2007 r. radni przyjęli przy 16 glosach za , głosów przeciw nie było , 4 radnych  
wstrzymało sie od głosu . W głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 
Uchwała Nr XI/ 56   / 07 w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2007 r. załącznik nr 15. 

 F/ Po pozytywnych opiniach komisji rady  projekt uchwały w sprawie  zaciągnięcia poŜyczki   
radni przyjęli przy 16 glosach za , głosów przeciw nie było , 4 radnych  wstrzymało sie od 
głosu . W głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 
Uchwała Nr XI/ 57   / 07 w sprawie  zaciągnięcia poŜyczki załącznik nr 16. 

 G/ Po pozytywnych opiniach komisji rady  projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy 
Miejskiej Hajnówka radni przyjęli jednogłośnie / 20 głosów za , przeciw – 0 , wstrzymało – 
0 , w głosowaniu udział wzięło 20 radnych /. 
Uchwała Nr XI / 58 / 07 w sprawie  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia pracowników 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Hajnówka załącznik nr 17. 

 H/ Po pozytywnych opiniach komisji rady  projekt uchwały w sprawie uzgodnienia wartości 
jednego punktu do określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego w 
jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Hajnówka radni przyjęli jednogłośnie / 20 
głosów za , przeciw – 0 , wstrzymało – 0 , w głosowaniu udział wzięło 20 radnych /. 
Uchwała Nr XI /  59  / 07   w sprawie  uzgodnienia wartości jednego punktu do określenia 
miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego w jednostkach organizacyjnych Gminy 
Miejskiej Hajnówka załącznik nr 18. 

 I/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 
Miejskiej Hajnówka na lata 2008-2011 komisje rady zaopiniowały pozytywnie . 
Radni zgłosili uwagi : 
Radny Mikołaj Szarejko – w programie brak jest informacji z Komendy Powiatowej Policji 
dotyczącej tego problemu , 
Radny Bogusław  Łabędzki - moim zdaniem okres diagnozowania był zbyt krótki i zbyt 
mała próba na  dorosłych mieszkańców , zbyt duŜa tolerancja  badanych w stosunku do 
działań i środków . Wątpliwości budzi takŜe sposób monitorowania  - monitorowaniem 
realizacji programu powinna dokonywać osoba spoza Miejskiej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych . 



Radny Ryszard Sokołowski -  czy w Hajnówce istnieje moŜliwość przeprowadzenia testów 
na obecność narkotyków w organizmie? 
Pan  Sławomir Grygoruk  przedstawiciel Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych -staramy się uczulać rodziców na ten problem; jeŜeli rodzice są 
zainteresowani, mogą zgłosić się do SPZOZ, są teŜ testery w aptekach. 
Radny Wiktor Sacharczuk - czy Policja moŜe stwierdzić obecność narkotyków u kierowcy? 
Pan Sławomir Grygoruk: - Tak. 
Uchwała Nr XI/  60   /07 w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
Gminy Miejskiej Hajnówka na lata 2008-2011 załącznik nr 19 . 

 J Radni jednogłośnie  przyjęli projekt uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy 
Miejskiej Hajnówka o obowiązku złoŜenia oświadczenia lustracyjnego / 20 głosów za , 
przeciw – 0 , wstrzymało – 0 , w głosowaniu udział wzięło 20 radnych /. 
Uchwała Nr XI / 61  / 07 w sprawie  powiadomienia Skarbnika Gminy Miejskiej Hajnówka 
o obowiązku złoŜenia oświadczenia lustracyjnego załącznik nr 20 . 

 Do punktu 12 i 13 porządku obrad 
Wolne wnioski, zapytani zgłosiłi : 
Radna GraŜyna Dymińska: -  na komisji zgłosiłam wniosek by przy zmianach w budŜecie miasta 
i przy uchwalaniu budŜetu miasta   określać nazwy ulic przewidzianych  do sporządzania 
dokumentacji technicznej gdyŜ ta rozpoczyna cały proces inwestycyjny . 
Radny Grzegorz Tomaszuk: - w ul. Armii Krajowej na odcinku od ul. 3 Maja do ul 
Rakowieckiego są, co raz większe ubytki asfaltu i staje się to niebezpieczne. 
Radny Bogusław Łabędzki: - konieczne jest powołanie Powiatowego Ośrodka Interwencji 
Kryzysowej. Przed zaproponowaniem projektu uchwały w sprawie  podatków naleŜy  
skonsultować z przedsiębiorcami wysokości stawek podatkowych. 21 listopada to Dzień 
Pracownika Socjalnego – przydałoby się to jakiś sposób dostrzec pracę tych osób . Proponuje 
ogłosić na stronie nazwę i kontakt do firmy odpowiedzialnej za odśnieŜanie. Na osiedlach 
Czworaki i Majdan potrzebne są świetlice osiedlowe. Hajnowki Dom Kultury powinien 
poszerzyć  ofertę swojej działalności  . NaleŜy wykonać oświetlenie skweru przy 3 Maja – 
Batorego. Uporządkowania  wymagają  okolice placu zabaw w parku miejskim . Mieszkańcy 
Kolejek Leśnych chcę rozwiązania problemu samowól budowlanych. Kiosk przy ul. Piłsudskiego 
szpeci miasto. Jakie są plany architektoniczne do ul. Wierobieja? Proponuję powrót do konkursu 
na najpiękniejszy balkon. 
Radna Walentyna Ostaszewska: - nieestetycznie wygląda duŜy budynek przy ul. Rakowieckiego. 
Radny Ryszard Sokołowski: - mieszkańcy pytają jak będzie wyglądała hala sportowa, ja nie 
potrafię im odpowiedzieć. 
Radna Jolanta Kukpa-Krzycka: - naleŜy doprowadzić do zmniejszenia ruch samochodowego na 
os. Millennium między blokami 3 i 4. 
Radny Andrzej Popow: - czy miasto jest przygotowane do odśnieŜania? Na ul. Lipowej na 
Podlasiu jest duŜy ruch rowerowy – dobrze by było przeznaczyć jeden  chodnik na ścieŜkę 
rowerową. 
Odpowiedzi udzielił  Burmistrz Miasta  Anatol  Ochryciuk: - wniosek radnej Dymińskiej 
zostanie zrealizowany. Otrzymaliśmy 300 000 zł na sporządzenie dokumentacji dróg miejskich i 
powiatowych i ul. Armii Krajowej zostanie tu uwzględniona. Byłoby wskazane Ŝeby wniosek o 
powołanie Powiatowego Ośrodka Interwencji Kryzysowej wystosowała grupa radnych. 
Zazwyczaj zapraszamy zainteresowanych na konsultację, ale jeŜeli zmiany są na poziomie 
inflacji, wówczas przesyłamy informację. Dziękuje za przypomnienie o zbliŜającym sie  Dniu 
Pracownika Socjalnego. Informacja o firmie odpowiedzialnej za odśnieŜanie zostanie 
zamieszczona na stronie . Świetlice osiedlowe moŜna usytuować w byłych kotłowniach, 
spróbujemy wykorzystać środki unijne. Dyrektora Hajnowskiego Domu Kultury moŜna zaprosić 
na posiedzenie komisji przestawić swoje oczekiwania. Jest sponsor na wykonanie oświetlenia 
skweru przy Urzędzie Miasta. Nie wszystkie krzaki naleŜy wycinać. Były czynione próby 
ustalenia właścicieli garaŜy, ale utrudnia je głęboka konspiracja i solidarność osób , które te 



szopki postawiły . Kiosk odkupił od byłego właściciela Pan Jurczuk. Budynki przy ul. Wierobieja 
są w 90% własnością prywatną. Powrót do konkursu jest oczywiście wskazany. Budynek naleŜy 
do Jarosława Perszki, znanego rzeźbiarza i wykładowcy na Wydziale Architektury Politechnik 
Białostockiej; nie sądzę, aby posiadał on fundusze pozwalające odnowić budynek. Jesteśmy na 
etapie rozpisania konkursu na projekt hali widowiskowo-sportowej, więc jej wygląd nie jest 
jeszcze wiadomy. Wznowimy rozmowy o przywrócenie ruchu dwukierunkowego w części ulicy 
Jagiełły. Lipowa jest ulicą powiatową, sprawdzimy czy jest moŜliwość poszerzenia chodnika na 
cele ścieŜki rowerowej. 
Pan Bazyl Stepaniuk Zastępca Burmistrza Miasta  zaprosił radnych na najbliŜszy mecz II ligi 
piłki siatkowej. 

 Do punktu 14 porządku obrad 
Na tym obrady zakończono . 

 


